
Sundhedsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 931
Kan ministeren bekræfte, at den VVM, som vil blive lavet i forbindelse med udviklingen 
af Københavns Lufthavn, vil indeholde en grundig undersøgelse af udledningen af partik
ler, også i boligområderne omkring lufthavnen? Samt at der opfølgende måles på om 
udledningen af partikler reduceres? Og kan ministeren ligeledes bekræfte, at der vil blive 
stillet krav til lufthavnen om at reducere udledningen af partikler, også i tilfælde, hvor 
udledningen af partikler er under grænseværdierne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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